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Designing a Simple Budget

	Designing a Simple Budget

	Identifies a financial goal  

“I want to raise $250 to donate 
to the food bank.”
(« Je veux collecter 250 $ pour les donner à la banque alimentaire. »)
	Considers some factors involved in designing a budget 

“I need to think about how much to charge per car, and how much to spend on supplies and advertising.”
(« Je dois réfléchir à la somme à facturer par voiture et à la somme à dépenser pour les fournitures et la publicité. »)

	Designs a simple budget recognizing the importance of several factors 

“Our expenses are about $100. 
We’ll charge $8 per car and assume 
50 cars. We should make about $300 after expenses, which allows us to reach our goal.”
(« Nos dépenses s’élèvent à environ 100 $. Nous facturons 8 $ par voiture et supposons qu’il y a 50 voitures. Nous devrions gagner environ 300 $ après les dépenses, ce qui nous permettra d’atteindre notre objectif. »)

	Flexibly creates a simple budget and adjusts for unforeseen circumstances

“We’ll advertise a second date in case of rain. We’ll aim to raise a bit more than $250 in case the 
hose breaks and we need to buy another one.”
(« Nous annoncerons une deuxième date en cas de pluie. Nous nous efforcerons de réunir un peu plus de 250 $ au cas où le boyau d’arrosage se briserait et qu’il faille en acheter un autre. »)
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